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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:740 Upprustning av Bohusbanan

Bohusbanan binder ihop Bohuslän och Göteborg. Banan består i dag av en 180 
kilometer lång, i huvudsak enkelspårig, järnväg mellan Göteborg och 
Strömstad. Göteborg och Bohuslän växer, och det sker i dag en omfattande 
arbetspendling mellan många orter i Bohuslän och Göteborg. Inte minst är det 
många som arbetspendlar från Uddevalla till Göteborg. Ett dubbelspårigt 
Bohusbanan skulle gynna Bohuslän och Göteborg och tillväxten i området. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth: 

 

Avser statsrådet att ta några initiativ till en översyn av möjligheterna för 
satsningar på Bohusbanan med syftet att göra järnvägen dubbelspårig? 

………………………………………

Lars-Arne Staxäng (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2018-02-07
Besvaras senast
2018-02-14 kl. 12.00


